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V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
Otvoritev asfaltirane ceste na Gori nad Pečami• 

Potreben je tudi socialni čut• 

Od letos prepovedani pirotehnični izdelki, • 
katerih glavni učinek je pok

Sveti Miklavž je obiskal tudi nas• 



Obvestila

OBČINA MORAVČE

vabi na

tradicionalni novoletni 
koncert v Kulturni dom,

v nedeljo, 28. decembra 2008, 
ob 19. uri.

V bogatem kulturnem programu bodo nastopila 
domača kulturna društva, 

Pihalna godba,  posamezni izvajalci in gostje.

Z nami bo tudi Alfi Nipič.

Vstop bo prost.

Prisrčno vabljeni!

OBČINA MORAVČE

vabi vse občanke in občane, 
ljubitelje kulture!

Vabimo vas v Kulturni dom na obisk gledali-
škega abonmaja za sezono 2008 – 2009. 
Abonmajske večere bomo popestrili z dodatnimi zani-
mivostmi, da bi  jesensko -  pomladen čas, še dodatno  
poživili. Po prvi predstavi bo žrebanje  nagrajenih 
vstopnic.
Cena letošnjega abonmaja je 36 EUR, za upokojence 
30 EUR, za študente, dijake in učence pa 24 EUR.
Prodaja abonmaja in posameznih vstopnic bo uro pred 
začetkom prve predstave.

Razpored predstav:

Sobota, 24. 1. 2009 ob 19. uri, KD Ribno, Molierova 
komedija George Dandin ali Kaznovani soprog. Nauk, 
ki nam ga Moliére sporoča v besedah Georga Dandi-
na, je čisto kratek in razumljiv: ne skušaj se pokrivati 
s prekratko odejo ali – živi v mejah svojih možnosti. 
Kajti George Dandin, trden kmet, se je oženil z revno 
plemiško punčaro, hotel je več…..

Sobota, 28. 2. 2009ob 19. uri, komedija, gostuje 
Janez Hočevar Rifle, slovenski igralec. 

Sobota, 28. 3. 2009 ob 19. uri, Gledališče pod 
kozolcem Šmartno ob Paki, s predstavo Vinka Mö-
derndorferja, Mrtve duše.  Komedija je namenjena 
današnjemu slovenskemu času. 

Sobota, 18. 4. 2009 ob 20. uri, temin je rezerviran za 
igro domačinov, ŠKD Peče. 

Upamo, da vam bo naš izbor všeč in boste z 
veseljem obiskovali predstave.

Vljudno vabljeni!

VABILO
 

Grajski oktet vas vabi vse, ki si želite na 
božični dan prisluhniti domačim in tujim 
božičnim pesmim in tako doživeti pristnost 
božičnega časa, na koncert, ki bo 25. 
decembra 2008, ob 19.00 uri v cerkvi sv. 
Petra in Pavla na Vrhpoljah. Gost koncerta 
bo Godalni trio Srednje glasbene in baletne 

šole Ljubljana.

 Prisrčno vabljeni!

Vabilo na božični koncert 

»Slovenski božič« 
(scenska kantata za zbor, soliste in orgle) 

26. december ob 16.uri, 
cerkev svetega Andreja 

Vabita Komorni zbor Limbar 
in dramska skupina KID Limbar 

Moški pevski zbor KD Tine Kos Moravče
in Kavarna Detelca Moravče

vabita
v soboto, 27. decembra 2008 

ob 19. uri

na Večer ob jaslicah
v Detelovi rojstni hiši v Moravčah.

Nastopili bodo:
Moški pevski zbor KD Tine Kos Moravče

pod vodstvom Mira Capudra,
pianistka Nastja Osolnik,
violinistka Kristina Fale, 

O božičnih skrivnostih in običajih vas bo z 
besedo obogatila Bernarda Mal
Doživite z nami prijeten večer

Vesel Božič in srečno novo leto 
2009, Vam želi PGD Moravče. 

Obenem pa se zahvaljuje 
občini Moravče in 
vsem krajanom za 

prostovoljne prispevke.
    PGD Moravče.  
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Novice iz Moravške doline 
December 2008, Letnik IX, Številka 11.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 30. januarja 2009. Vaše 
prispevke pričakujemo do 16. januarja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 11; 14.30 - 18

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče
Tel: 7231-040, 
041/657-223

TOR    7 – 11

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943
tel. patron. sl.: 
7232-944

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Leto je naokrog. Zdi se, da je minilo bliskovi-

to. Toda, če malo pomislimo, se nam je vseeno 
zgodilo veliko stvari. Ko gre za osebne, se je treba 
spomniti predvsem na dobre in na tiste na katere 
smo ponosni. Če gre za spodrsljaje, jih premisli-
mo, ugotovimo kje smo naredili napako in se ne-
kaj naučimo. Pa saj veste, motiti se je človeško.

Veliko je tudi pridobitev v naši okolici. Občina se 
kar lepo razvija. Dobili smo vrsto infrastrukturnih 
objektov. Pred nami je nekaj večjih projektov. Po 
vseh kazalcih se življenje v državi zboljšuje. Toda 
v statističnih povprečjih se lahko skriva marsikaj. 
Med nami je kar nekaj ljudi, ki potrebujejo social-
no in človeško pomoč. O tem pišemo v tej številki 
glasila. V mesecu, ko so pred nami praznovanja, 
obdaritve in veselje, se spomnimo tudi tistih, ki jim 
je tako ali drugače težko. Podarimo jim kakšno 
malenkost, ki si jo lahko brez škode odtrgamo od 
ust. Namenimo jim dobro besedo in nasmeh.

Pred nami sta Božič in novo leto. Predvsem prvi 
je namenjen praznovanju v družinskem krogu. 
To je možnost, ko se lahko še posebej posvetimo 
najbližjim, saj nam vsakdanje življenje in delo to 
mnogokrat onemogočata. Izkoristimo jo!

Takoj za njim je praznik, ki nam kar nekako ubeži, 
čeprav je velikega pomena za našo državo: Dan sa-
mostojnost in enotnosti. Na ta dan leta 1990 so bili 
razglašeni rezultati plebiscita, ko se je 95% volivcev, 
ki so se volitev udeležili, odločilo za to, da postane 
Slovenija samostojna in neodvisna država. Na tej 
osnovi je slovenska skupščina junija naslednje leto  
to tudi razglasila. Zdi se, da patriotizem premalo  
poudarjamo kot pozivno čustvo, ki je za male naro-
de, kot je naš, še posebej pomembno.

Vsem našim zvestim bralcem želimo zdravo 
in uspešno 2009!

Odgovorni urednik
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Županova stran

Spoštovane občanke in občani!
Kar težko je verjeti, da je že čas za zadnjo številko 
naših novic v letošnjem letu. V letu, ki mi bo ostalo v 
spominu po tem, da sem z vami preživel nešteto ur, da 
smo dosegli dogovore za to ali ono investicijo, da je 
občina dobila soglasje za gradnjo ceste, dovoljenje za 
prekop zemljišča za vodovod, kanalizacijo in tudi za to, 
da bomo končno dobili zemljišče za šolo na Vrhpoljah. 
Priznam, da sem te ure rad preživljal z vami. Minule 
so prijetno in vedno na nek način koristno, čeprav smo 
se včasih razšli tudi brez dogovora. 

V zadnjih letih se tudi v Moravčah pripravljajo nove 
investicije, kjer sodelujejo kot investitorji privatne 
družbe, ki želijo v sodelovanju z občino zgraditi do-
ločene objekte za družbene namene (javno – zasebno 
partnerstvo). Gre za vlaganje obeh partnerjev in za 
zaščito interesov obeh, kar pogojuje, da so pogodbena 
razmerja zelo natančno opredeljena. V primeru trgo-
vine Tuš gre za investicijo trgovske družbe, ki je skozi 
več let odkupovala zemljišča od zasebnikov. Občina 
v tem primeru ne more odločati o začetku gradnje, 
ker gre v tem primeru samo za  privatno investicijo. 
Predvsem zato, da se bo objekt končno začel graditi 
in da bo čim manj moteče za okolico in sosede, se bo 
Občina aktivno vključila v nadaljnje pridobivanje vseh 
dovoljenj za gradnjo. 

V začetku decembra smo imeli na Občini sestanek 
županov bivše domžalske in kamniške občine ter z 
državnim sekretarjem v kabinetu predsednika vla-
de, dr. Radom Genorijem, zadolženim za področje 
črpanja evropskih sredstev. Dr. Genorio je na kratko 
predstavil trenutni položaj Slovenije pri izkoriščanju 
finančnih sredstev iz kohezijskih in strukturnih skla-
dov, ki kaže, da na ravni države nismo uspeli povrniti 
niti vplačanega denarja. Skratka, da je Slovenija tudi 
letos posledično neto plačnica. Župani smo ga sezna-
nili s pripravo naših projektov, s katerimi zaradi prej 
navedenih dejstev do letošnje jeseni nismo uspeli priti 
do kohezijskih sredstev. Dr. Genorio je zagotovil, da 
bo naše zahteve po črpanju EU sredstev na podlagi 
projektov, v katere so naše občine vložile določena 
sredstva, prenesel predsedniku vlade. 

V decembru smo imeli na Občini delavni obisk delav-
cev Upravne enote Domžale in Locusa. 
Pogovor je tekel okrog priprave občinskega prostor-
skega načrta in občinskih podrobnih prostorskih 

načrtov. Posebna pozornost je bila usmerjena v tol-
mačenje posameznih podzakonskih aktov Zakona o 
urejanju prostora in členov PUP-a Občine Moravče. 
Obravnavali smo tudi dolgoletni problem, že dolga 
leta trajajoči problem neusklajenosti Ministrstva za 
gospodarstvo - sektor rudarstvo in MOP-a pri potrje-
vanje prostorskih aktov za področje podjetja Termit, 
kar občasno povzroča nepotrebne zaplete, predvsem 
pa zamude pri pripravi in izvedbi investicij Občini 
in tudi Termitu. Med Ministrstvom za gospodarstvo, 
Termitom in Občino že poteka priprava usklajevalnih 
sestankov, da novi OPN ne bo povzročal različnih 
tolmačenj posameznih členov akta. 

Spoštovane občanke in občani! 
Pred nami so praznični dnevi: božič in novo leto, 
dan samostojnosti. Želim vam, da bi jih preživeli 
prijetno v krogu svojih najdražjih! V novem letu pa 
želim vsem nam, da bi imeli dovolj moči in znanja 
ter tudi malo sreče, da bi nas gospodarska in finanč-
na kriza čim bolj obšli. Vsem želim zdravja!
Čestitam vam ob dnevu samostojnosti!

Martin Rebolj, župan

www.moravce. si
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Kaj menita podžupana

Roman 
Cerar 

Podžupan občine 
Moravče

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Za nami je še eno leto v ka-
terem smo dokončali dolgo 
načrtovano rekonstrukcijo 
ceste skozi center Moravč. 
To je bil velik projekt, ki 
ga do sedaj kljub poizkusom ni uspelo izpeljati nobeni 
garnituri, ki je vodila občino Moravče. Prepričan sem, 
da je večina občanov zadovoljnih, da smo skozi Moravče 
končno dobili pločnike in zamenjali ter posodobili ko-
munalno infrastrukturo. Prav tako je bilo na področju 
cele občine asfaltirano kar nekaj kilometrov asfaltnih 
cest in nekaj jih je še v pripravi za naslednje leto. Poso-
dobili in razširili smo vodovodno omrežje in omogočili 
številnim stanovanjskim objektom normalno preskrbo z 
vodo. Pridobili smo koncesijo za dom starejših občanov 
in prepričan sem, da se bo v prihajajočem letu pričelo 
dom tudi graditi. Vsi težko pričakujemo pričetek izgra-
dnje nove trgovine, potrebno pa je poudariti, da je vse 
to odvisno od podjetja Tuš.

Za naslednje leto bo potrebno proračun skrbno načrto-
vati, saj je očitno, da gospodarske razmere ne bodo več 
tako ugodne kot so bile do sedaj. Posledica gospodarskih 
razmer pa bo vplivala na prihodkovno stran proračuna 
za leto 2009, kar pomeni, da bo potrebno odhodke obdr-
žati na ravni leta 2008 in jih na nekaterih področjih tudi 
zmanjšati. Prepričan sem, da bodo porabniki sredstev 
občinskega proračuna razumeli, da se poraba ne bo več 
povečevala in da se bo potrebno tudi pri sebi racionalno 
obnašati. Skrbno se bodo pretehtala vsa sredstva, ki jih 
bodo dobili prejemniki proračunskih sredstev in prav tako 
se bo povečala kontrola nad njihovo porabo. 

V programski koaliciji v kateri sodelujem nam je uspelo 
uresničiti velik del programa, ki smo ga v SDS zastopali 
pred lokalnimi volitvami. Za to koalicijo smo se v SDS 
odločili samo in izključno zaradi izvajanja programa, 
ki smo ga predstavili pred lokalnimi volitvami. Ure-
sničevanje se je v zadnjem letu na nekaterih področjih 
upočasnilo in tudi zaustavilo. Ne mislim več sprejemati 
soodgovornosti za dejanja in odločitve s katerimi se 
nisem strinjal ali pa z njimi nisem bil seznanjen. Lahko 
samo upam, da bo novo leto v tem pogledu drugačno 
in da bomo našli skupno pot, ki bo predvsem koristila 
interesom občine.  

Ob koncu leta želim vsem občankam in občanom lepe 
božične praznike in srečno novo leto 2009. 

Sneg ja pobelil naša polja in 
gozdove in nas opozoril, da 
bo potrebno zaključiti dela, 
ki potekajo na področju in-
frastrukture v naši občini. 
Končno so končana dela v središču Moravč, ki so precej 
ovirala gibanje in prevoznost cest skozi kraj. Odprtih je 
bilo še nekaj cestnih odsekov.  S tem so občani in občan-
ke še posebej zadovoljni, saj je to v zimskih razmerah še 
posebej pomembno za normalno prevoznost cest. Dela pa 
še potekajo na izgradnji kanalizacijskega voda v Zalogu, 
kjer se izvajalci srečujejo z težavami  pri izkopu, zaradi 
neugodne strukture kamenin,kar jim povzroča mnoge 
dodatne težave in delo poteka počasi. Ko se ozremo nazaj, 
lahko z zadovoljstvom ugotovimo, da je bilo mnogo naših 
obljub, to je obljub koalicije LDS, SD, SDS, izpolnjenih, 
za kar občanke in občani še posebej izražajo zadovoljstvo. 
Žal pa smo priče poskusov nekaterih posameznikov v 

naši občini, ki se zelo trudijo, da bi preprečili izgradnjo 
obljubljenega in dolgo pričakovanega doma, starejših 
občanov. Zelo težko je razumeti take ljudi, saj je želja 
vseh nas in naših staršev, da bi jesen življenja preživeli 
v domačem kraju, med svojimi občani in sorodniki. 
Koalicijski svetniki  si bomo po svojih najboljših močeh 
prizadevali preprečiti njihove poskuse s katerimi bi upo-
časnili izgradnjo doma. Vsi  se moramo zavedati, da čas 
hitro teče in da je mladost minljiva, ter da si bomo tudi 
mi želeli ostati v svojem kraju, kot sedaj naši ostareli 
občani in občanke. Zato pozivam vse te posameznike, 
da svoj trud in energijo usmerijo v to, da do izgradnje 
doma v planiranem času pride in da omogočimo našim 
razseljenim občankam in občanom, da se iz domov po 
Sloveniji vrnejo v svoj domači kraj, kar je njihova najve-
čja želja. Pomembno pa je tudi, da v trenutku, ko mnoga 
podjetja že odpuščajo delavce, dobimo večje  število 
novih delovnih mest, ki so našim občankam in občanom 
potrebni za dostojno življenje.
Pričeli smo tudi s pripravo osnutka plana proračuna ob-
čine Moravče za leto 2009. Ta bo še posebej pomemben, 
da v zaostrenih gospodarskih razmerah, sredstva, ki so 
na razpolago gospodarno in v zadovoljstvo občank in 
občanov porabimo.
Ob koncu leta želim vsem občankam in občanom  vesele 
božične praznike, ter veliko sreče, zdravja, miru in oseb-
nega zadovoljstva v letu 2009.
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Politika

www.moravce. si

V OOSD Moravče z zadovoljstvom ugotavljamo, 
da je občina leto končala investicijsko in finančno 
uspešno. Po domače povedano, porabila je samo 
toliko, kot je imela prihodkov. Že nekaj časa je ener-
gija usmerjena v zahtevno planiranje za leto 2009, 
saj je pravzaprav težko z gotovostjo predvideti, kaj 
se bo dogajalo v naslednjih mesecih v gospodarstvu. Pri-
čakujemo, da se bodo negotove gospodarske razmere v 
pripravi proračuna za 2009 upoštevale in da bo ravnanje 
z davkoplačevalskim denarjem gospodarno. 

V zadnjem času opažamo, da je v člankih političnih 
strank veliko govora o predvolilnih obljubah in njihovih 
uresničevanjih. Svetujemo strankarskim kolegom, da 
potegnejo na plan svoje predvolilne obljube. Občani pa 
naj ocenijo, ali je pisanje teh strank kritika dela ali nava-

dno kritizerstvo. V volilnem programu župana Martina 
Rebolja je bilo zagotovilo, da bo potrebno trdo delati, 
da bi našo občino naredili še bolj prijazno za bivanje in 
življenje ter nadaljevanje vseh že zastavljenih del.

Vsem občankam in občanom želimo vesele praznične 
dni! Želimo vsem zdravja in zadovoljstva v novem letu! 
Ob prazniku samostojnosti pa vsem čestitamo!

OOSD Moravče

Po nekaj začetnih zapletih je končno sestavljena vla-
da. Državni zbor je potrdil novo vlado, ki jo vodi Borut 
Pahor. Stranka LDS je dobila zelo pomembna resorja. 
Ministrica za notranje zadeve je postala predsednica 
stranke LDS Katarina Kresal, minister za pravosodje pa 
Aleš Zalar. Zaradi zapletene situacije v državi, kjer se 
ugotavlja vedno več nepravilnosti, pa naj bo to pri vode-
nju države ali pri nedelovanju pravne države v prejšnjem 
mandatu, je  delo pravosodnega ministra, še posebej 
odgovorno. Do sedaj, smo videli nekaj odmevnih areta-
cij, dalj od tega pa prejšnja politična garnitura ni prišla. 
V zaostrenih gospodarskih razmerah so državljani še 
veliko bolj občutljivi na nepregledna in velikokrat sporna 
lastninjenja in prevzeme družb, katerih končni epilog je 
neupravičeno bogatenje posameznikov in odpuščanje 
delavcev. Državljani in državljanke pričakujemo, da bo 

delovanje resorjev, ki 
jih vodita člana LDS 
in celotne vlade, bolj 
uspešno in da bo pri-
šlo do obsodbe kri-
minalnih dejanj posa-
meznikov. Predvsem 
pa bo potrebno več 
pozornosti nameniti nedelovanju inšpekcijskih služb, 
kjer vidimo sramotno izkoriščanje tujih delavcev, kar 
povzroča  padec ugleda naše države.

Ob koncu leta želim vsem občankam in občanom ve-
sele božične praznike in veliko sreče in zdravja v letu 
2009.

OO LDS Moravče

Leto je že skoraj za nami in čas je, da ocenimo iztekajoče se 
leto, v katerem smo med drugim volili tudi poslance v Državni 
zbor. V OO SDS Moravče smo izredno zadovoljni z rezultatom, 
ki ga je dosegla naša stranka (31,7%) na ravni občine. Veseli 
nas, da je bil v Državni zbor iz našega volilnega okraja izvoljen 
poslanec naše stranke Robert Hrovat.

Na področju novih asfaltnih cest in vodovodov je bilo veliko 
narejenega in lahko samo upamo, da se bo ta trend nadaljeval 
tudi v bodoče, kljub pričakovani recesiji . Zaključili smo projekt 
rekonstrukcije ceste skozi Moravče, ki je sedaj dokončana. 
Tudi na vseh ostalih področjih je viden napredek in občina 
kot celota v razvoju dohiteva razvitejše občine. Pogled pa je 
vsekakor usmerjen v prihodnost in leto, ki je pred nami bo eno 
izmed najpomembnejših, saj bo to leto, ko bomo končno dobili 
prepotreben trgovski objekt in nadaljevale se bodo aktivnosti 
za izgradnjo doma starejših občanov. 

V prihajajočem letu lahko 
pričakujete, da bomo z zasta-
vljenim delom nadaljevali in 
prepričani smo, da se bomo 
dobro izpeljali še veliko zahtev-
nih projektov.

V OO SDS Moravče smo v 
mesecu decembru volili novo vodstvo za bodoča štiri leta. Za 
predsednika smo izvolili Romana Cerarja, ki bo odbor vodil tudi 
v prihodnjih štirih letih.  

Pred nami so božični in novoletni prazniki in želimo vam, da jih 
preživite veselo in zadovoljno. Srečno 2009!

Občinski odbor Slovenske demokratske stranke Moravče 
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Politika

Prazničen december je mesec, ko delamo obračune za leto, 
ki je prišlo do konca. Za našo občino lahko rečemo, da je 
bilo leto 2008, kar se tiče izgradnje cest dokaj uspešno. 
Manj uspeha je občina imela pri prodaji  trgovine Tuš. Tudi 
v letošnjem letu občina ni bila sposobna pridobiti nobenih 
sredstev iz drugih skladov, kar bi nam posledično prineslo 
uresničitev večjih investicij. V tem času občina ni pridobi-
la nobenega zemljišča, z izgovorom, da je to drago. Pa je 
pri tem vseeno potrebno poudariti, da bo zemljišče občina 
morala pridobiti, saj v nasprotnem primeru, med drugim ne 
bo mogla graditi šole na Vrhpoljah in mogoče še za katere 
druge projekte, ki se planirajo že kar nekaj let – športni cen-
ter itd. Je pa mesec december tudi mesec, ko že načrtujemo 
svoje plane za vnaprej. V OO SLS Moravče si v naslednjem 
letu želimo, da bi bilo sodelovanje in medsebojni dialog bolj 
strpno in z manj ločevanja, ter enako za vse občane. Za vse 
nas bi bilo zelo dobro, da stopimo skupaj in za našo občino 
ter s tem za naše občane, iztržimo kar se da največ in čim 
boljše. Želimo, da bi se uresničile dolgoletne želje, da bi 
končno v letu 2009 bil dokončan in začel čim prej služiti 

svojemu namenu,  dom 
za starejše občane. 
Dragi občani! Bližajo 
se prazniki BOŽIČ, 
DAN SAMOSTOJNO-
STI IN ENOTNOSTI in 
NOVO LETO. BOŽIČ 
je eden izmed največjih krščanskih praznikov, je praznik 
družine, ljubezni in miru in tihega pričakovanja. Na dan 
26.12.1990, se spominjamo razglasitve rezultatov plebiscita 
in na ta dan praznujemo DAN SAMOSTOJNOSTI IN ENO-
TNOSTI, na kar smo vsi zelo ponosni.  NOVO LETO – je 
čas, ko si povemo vse želje, ki si jih  sami želimo in se jih tudi 
veselimo. OO SLS Moravče želi vsem občanom, posebno pa 
še svojim članom in simpatizerjem, da bi  praznike in nato 
še celo leto 2009 preživelo v miru, ljubezni, zdravju sreči 
in  veselju. »saj sreča je v majhnih stvareh, toplih ljudeh in 
prijaznih očeh«.

OO SLS MORAVČE

NOV ZAČETEK NOVE SLOVENIJE
Predstavniki občinskih odborov Nove Slovenije so se v so-
boto, 15. novembra 2008, zbrali na predčasnem volilnem 
kongresu, ki je potekal pod geslom “Enotno. Odločno. 
Naprej!” Za predsednico stranke smo izvolili evropsko 
poslanko in našo občanko Ljudmilo Novak. Izvolili smo tudi 
nove predstavnike v ostale organe stranke. Ljudmila No-

vak je v svojem govoru 
dejala, da 21. september 
- datum volilnega poraza 
- za Novo Slovenijo ni 
konec, pač pa nov zače-
tek, saj imamo v stranki 
sposobne ljudi, ki želijo delati. Novakova je poudarila, da je 
sedaj »čas za združitev moči, za delo in prenovo stranke”. Kot 
je izpostavila, mora biti NSi stranka vključevanja, zato mora 
k sodelovanju povabiti vse tiste, ki želijo v njej delovati na 
konstruktiven način. Ne želimo si le vrnitve v DZ, ampak 
“znova postati ena najboljših in najmočnejših strank 
na desnici”, je prepričana Novakova, “saj  je v Sloveniji 
potrebna stranka, ki izhaja in deluje na osnovi vrednot, ki so 
značilne za krščansko demokracijo v Evropi”. 
Z novimi močmi in vrednotami krščanske demokracije  
vam želimo blagoslovljene božične praznike, v letu 2009 
pa obilo zdravja, zadovoljstva in miru v družini ter pri vseh 
drugih vsakdanjih opravilih. Voščilu se pridružuje predse-
dnica Ljudmila Novak in vodstvo Nove Slovenije, krščansko 
ljudske stranke. 

OO NSi Moravče

Občinski koledar
V dneh, ko boste prebirali najnovejše Novice in Morav-
ške doline, bo koledar za leto 2009 že na pošti. Tema 
letošnjega koledarja je izbrana na podlagi idej društev 
in posameznikov, ki so bile posredovane na občino do 
21. 1. 2008. Sodelovala sta dva posameznika in tri 
društva.
Komisija je izbrala med dobrimi idejami dve najboljši.
Izbrani temi sta:

Arhitekturne znamenitosti• , predlog Turističnega 
društva Moravče
Kmečka opravila na Moravškem• , predlog Društva 
krajanov Sp. in Zg. Tuštanj.

Oba predloga sta nagrajena.
Turističnemu društvu Moravče prispeva nagrado v 
vrednosti 100 EUR Cvetličarna Markuš Moravče.
Društvu krajanov Zg. in Sp. Tuštanj prispeva nagrado 
v vrednosti 100 EUR Trgovina Spina Krašče.
Vsem, ki so sodelovali z idejami se Občina Moravče lepo 
zahvaljuje, kajti zapisnik je skrbno shranjen in obstaja 
možnost sprejetja ostalih idej.
Zahvala gre tudi obema sponzorjema.
Ideja kmečkih opravil se pripravlja za koledar leta 2010, 
v 2009 pa nas bodo razveseljevale fotografije naših 
arhitekturnih znamenitosti. 
Srečno 2009!

RV
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Aktualno

Veseli december je čas, ki ga veliko ljudi, še posebej 
otrok, z veseljem pričakuje. Veselimo se praznovanja, 
druženja s prijatelji in sodelavci in, seveda,  predvsem 
več časa posvetimo svojim najbližjim, družini. Tako 
je tudi prav. Potrošništvo je doseglo obseg, ki včasih 
presega primerne meje. Vsi si pač vsega enostavno 
ne moremo privoščiti. Zato smo se odločili malo 
pogledati v socialne razmere naše občine.
Kot pojasnjuje Marjanca Urbanija iz občinske upra-
ve, sredstva namenjena za financiranje socialne 
pomoči v občini letos presegajo lanska skoraj za 
dvakrat. Tako je bilo v iztekajočem se letu za ta 
namen porabljenih skoraj 6.500 evrov. Socialne po-
moči se občanom izplačujejo na osnovi pravilnika 
za ugotavljanje upravičenosti do občinske socialne 
pomoči. Tako je občan upravičen do enkratne letne 
pomoči za nakup šolskih potrebščin, nabave kurjave 
in ozimnice, plačila šole v naravi ali letovanja otrok 
in plačila zdravstvenih storitev. Višina pomoči je 
odvisna od finančnega stanja družine, ki ga ugota-
vlja Center za socialno delo Domžale. Tja se morajo 
najprej obrniti občani, ki menijo, da potrebujejo 
socialno pomoč. Marjanca Urbanija meni, da se 
že pozna finančna kriza in prihajajoča recesija.  Po 
našem mnenju pa gre za trend pavperizacije dolo-
čenega sloja prebivalstva in nas posledice finančne 
krize in morebitne recesije še čakajo.
Tudi po mnenju Andreje Rebolj, ki vodi občinsko 
organizacijo Rdečega križa, se stanje slabša. Sred-
stev, ki so namenjena socialni pomoči je premalo. 
Članarina, ki znaša le pet evrov na družino letno, 
je preskromna za znatnejše akcije. Ob novem letu 
čaka aktiviste, ki vse delo opravljajo prostovoljno in 
brez kakršnihkoli kompenzacij,  »trnova pot« zbiranja 
članarine. Veliko jim pomeni prispevek občine za 
humanitarne namene ter redni prispevki Termita 
d.d. Nekaj sredstev dobijo iz območnega združenja 
in mednarodnega sklada invalidskih in humanitarnih 

organizacij FIHO. Denarna sredstva služijo za soci-
alne pomoči v obliki subvencij za plačilo položnic, 
srečanje in obdaritev starostnikov nad 75 let in otrok 
s posebnimi zahtevami. Letos so omogočili letovanje 
na Debelim rtiču šestim otrokom in dvema starostni-
koma. O porabi sredstev vodijo natančno evidenco 
in za vsako pomoč morajo izpolniti posebni vprašal-
nik, ki zagotavlja transparentnost poslovanja. 
Precej povpraševanja je tudi po kompletih prehrane. 
Tri in več članske družine jih lahko dobijo enkrat me-
sečno, manjše pa vsake dva do tri mesece. Hvaležni 
so KS Moravče, ki jim pomaga pri nabavi otroške 
hrane, testenin, itd. Dvakrat letno dobijo pomoč iz 
evropskih rezerv. Gre za pošiljke pralnega praška, 
mleka, sladkorja, testenin, moke, ipd. Toda, poudari 
Andreja Rebolj, sredstev je še vedno premalo.
Poleg denarnih in materialnih sredstev, ki jih dajejo 
pomoči potrebnim prebivalcem, pa ogromno truda 
vložijo v delo na terenu. Redno obiskujejo starejše, 
ki ne morejo sami po pomoč, in osamljene. Tem 
veliko pomeni pogovor. Občutijo, da niso sami in 
pozabljeni.
Ljudje so bolj zaskrbljeni in se počutijo manj varne, 
meni Cvetka Vesel, tajnica župnijske Karitas, vendar 
kakšnega povečanega povpraševanja po pomoči 
še  ne zaznavajo, razen ko gre za pomoč pri pla-
čevanju položnic. V moravški Karitas zagotavljajo 
dovolj osnovnih živil in oblačil ter vabijo vse, ki jih 
potrebujejo, da jih obiščejo vsak prvi in tretji četr-
tek v mesecu od 16.45 do 17.45 ure ali kadarkoli 
po dogovoru (041 961 234). Škofijska Karitas jim 
priskoči na pomoč ob začetku vsakega šolskega 
leta, ko pomagajo pri nabavi šolskih potrebščin, pa 
tudi vsakokrat, ko se pokaže potreba. Poudarja pa, 
da mora biti narobe nekje drugje, če pomoč iščejo 
tudi redno zaposleni, ki delajo dnevno po deset ur 
in več in ne zaslužijo dovolj za preživetje. 

EV

Otvoritev asfaltirane 
ceste na Gori nad 
Pečami
Že pred kar nekaj leti je bila cesta Dolina 
proti Pres´ncu in Penetu rekonstruirana. V 
letošnjem oktobru jo je občina asfaltirala 
in prinesla lažje življenje v te više ležeče 
kraje naše občine. Ob odprtju ceste smo 
spoznali, da tam živi kar nekaj mladih, ki 
pridno študirajo. Nova pridobitev jim bo 
gotovo spodbuda, da se bodo radi vračali 
domov, da bodo ostajali v  skrbno urejenih 
domačijah in okolici, ki je kljub strmini 
lepo pokošena. Veselimo se z njimi.

RV

Potreben je tudi socialni čut
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Aktualno

Ali je to res ?   Ali je pretiravanje ?    Ali je kaj drugega ?
(kritika   -   kritizerstvo)

Menda je Gorenjc ujel zlato ribico in ta v takem primeru, 
če jo kdo ujame, prosi »dotičnega« da jo izpusti, ona pa 
mu izpolni tri želje. Tako je običajno. V primeru Gorenjca 
pa je bila tudi zlata ribica »gorenjc« in mu je ponudila, da 
mu izpolni dve želji, če jo izpusti.
Pove Gorenjc prvo željo: »Da b sosedu crknla krava«. 
No ja. In druga želja, ga vpraša ribica:« Da b še men cr-
knla krava.«
Ta je bila pa še celo za zlato ribico prehuda in ga še enkrat 
vpraša: »Ja zakaj bi naj pa še tebi crknila krava?«
Odvrne Gorenjc. »Zato, da ne bo mogu pol k men po mlek 
hodt!«
Star vic, ampak, globok. Vsak vic ne služi le smehu, pač pa 
ima tudi svoje sporočilo, ali pa še več sporočil. Ali ste kdaj 
pomislili, da je eno od sporočil tega vica tudi naslednje: 
Kakršenkoli že je ta Gorenjc, pa vseeno ni tako slab človek. 
Zavedal se je namreč, da, če bi sosedu crknila krava, bi 
prišel po mleko k njemu in on bi mu ga dal, ali pa če hočete 
drugače, bi mu ga moral dati, ker le ne more pustiti soseda 
v taki stiski. Če pa obema crknejo krave, sta pa skupaj v 
stiski. Torej, solidarnost.

*  *  *
SOLIDARNOST. V Moravčah tečejo priprave za gradnjo 
Doma za starejše občane. Žal pa istočasno potekajo inten-
zivni napori, da tega Doma ja ne bi zgradili. V javnosti so 
bili razgrnjeni že vsi argumenti zakaj naj bi se gradil tam in 
zavrnjeni vsi pomisleki, zakaj naj se tam ne bi gradil. Tako 
ostaja sedaj le še  argument: »POLITIKA«: Dom se ne bo 
gradil zato, ker ne zidamo MI, ampak ONI.  Da razložimo: 
MI pomeni naša politična stranka (ali opozicija), ONI pa 
nasprotna politčna stranka (ali koalicija). Torej: smo za 
Dom, ampak le, če ga bomo zidali MI in na lokaciji, ki jo 
bomo določili MI.
Kaj je v dobro občine, še predvsem pa, kaj je v dobro tistih, 
za katere se Dom gradi, sploh ni pomembno. Dve številki 
nazaj sem pisal o tem, kako so oskrbovanci v domovih 
srečni, če lahko opazujejo »življenje«. Kaj je za njih življe-
nje: ljudje, ki hitijo v službe, otroci, ki se igrajo, mamice z 
vozički, mimoidoči, ki ni iz našega Doma... ! Ali je treba 
ljudi, ki ne zmorejo več skrbeti zase, res potrebno osamiti, 
jih izločiti iz družbe, iz življenja in jih samo samovšečno 
obiskovati (n.pr. tako kot grobove?) ? Ali nam je pogled na 
starega človeka res neprijeten, ali se nam gnusi? Kakšni 
vse so še razlogi?
Mislim, da si večina starejših ne želi v Dom, pa čeprav jim 
ta nudi (a ne v takem primeru, kot bi hoteli nekateri v naši 
občini) boljšo kvaliteto življenja, kot doma. Upirajo se do 
zadnjega, a enkrat je potrebno iti. Trenutno imam kar dve 
sorodnici, ki sta končno pristali na to, da gresta v Dom. Obe 
sta brez svojih bližnjih, doslej živeli vsaka zase. A so odpo-
vedale noge in zdravje. Ena, stara 88 let, je že na varnem 
v Domu, za drugo, staro 86 let, ki ima sicer v Domu sredi 
Ljubljane (kjer sicer stanuje) že 9 let vloženo prošnjo, pa 
se že lep čas borijo, da bi ji našli posteljo v Domu. Prostih 
kapacitet namreč v tem delu Slovenije ni. 
Dom v Moravčah potrebujemo danes, ne jutri ali pojutri-

šnem, zato je vsak dan pomemben, ko gradnja stoji. 
Mislim, da bi vsi starejši radi ostali v svojem kraju in ne da 
jih na starost izločimo. Danes so starejši naši starši in tete, 
jutri bomo mi, pojutrišnem pa... vsi bomo prišli na vrsto, tudi 
tisti, ki se danes tako borijo, da Dom ne bi stal na mestu, 
kjer je lahko dolga leta stala tovarna, ki ni bila moteča?
Priznam, da pa izjemno pogrešam izjav, podpore in borbe 
za Dom v Moravčah s strani tistih, ki so si zadali nalogo, 
da skrbijo za bolne, revne in ostarele: Karitas in Rdeči 
križ. Mar res skrbijo le za tiste v drugih krajih in drugih 
deželah. Danes je potrebna pomoč starejšim in ostarelim v 
naši občini – še posebej danes, kajti:
Borci zoper Dom na mestu stare Rašice so odločeni pre-
prečiti gradnjo na vsak način, pa čeprav bi bilo treba iti do 
Bruslja. Ker so menda izčrpali že skoraj vse pravne možnosti 
( beri: nihče jim doslej ni dal prav), jim sedaj ostaja morda 
le še Ustavno sodišče? 
In kaj naj to pomeni, če bodo zavrnjeni tudi tam?

 Gradnja se bo začela toliko (lahko govorimo o letih) 1. 
kasneje, če se sploh še lahko bo

 Graditelji bodo izgubili sredstva, ki naj bi jih zato pri-2. 
dobili iz solidarnostnih  (evropskih) skladov in bodo 
tako izgubljena.

V tem božično-novoletnem času, ko naj bi si iskreno želeli 
vse najboljše, si zaželimo tudi, da bi uspeli čimprej začeti z 
gradnjo Doma v Moravčah. Upamo, da nam bosta odločilno 
pomagala pri tem, s svojim delom in vplivom tudi dobrodelni 
organizaciji Karitas in Rdeči križ. 
Da se odprejo ob tem Božiču in Novem letu vsa zakrknjena 
in sebična srca in da si podajo roke mladi in stari – pomoči 
potrebni.

*  *  *
ALI DRŽI? Že dva meseca se vleče manipuliranje s po-
dražitvijo komunalnih storitev. Politične stranke na svojih 
straneh (seveda nepodpisano) razglašajo zgražanje svojih 
članov nad nesposobnostjo »občinske oblasti« (kdo je to?), 
ki je »samo pridno pokimala Prodniku« za »menda kar 
šestkratno (6) povečanje cen komunalnih storitev.«(Tako 
N.Si-krščanska ljudska stranka) In:  »Že v prejšnjem članku 
(op.a.: v oktobrski številki NMD) smo v OO SLS Moravče 
zapisali, da nam v naši občini grozi rekordno povišanje 
odvoza smeti....Kaj je tisto, tako drugače od drugih občin, 
da nam takšno povišanje sledi?«  (SLS Slovenska ljudska 
stranka).
Verjetno vse to zanima vsa gospodinjstva v občini, ne le 
N.Si – jeva in SLS – jeva. In zato bi morali to razčiščevati 
v občinskem svetu, kjer so zastopniki vseh gospodinjstev, 
tudi SD – jevih, SDS – jevih, LDS –jevih pa še samostoj-
nih. Verjetno so, vendar je ta podražitev odlična prilika za 
manipulacijo  in pridobivanje političnih točk – kar pa ne 
koristi občanom in gospodinjstvom, pač pa le posameznikom 
v borbi za oblast. 
Morda kaj ne razumem, samo dejstva so menda drugač-
na: 
Res je, da je podatek o 6 kratni podražitvi v Moravčah šel 
tudi na televizije in v dnevne časopise, vendar mislim, da 

9december 2008



Policija svetuje

POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Uporaba pirotehničnih izdelkov je ob koncu leta 
marsikomu v veselje in zabavo, ne smemo pa pozabiti 
tistih, ki jim je pokanje neprijetno, jim vzbuja strah in 
zanje predstavlja svojevrstno nasilje. Še posebej moteča 
je uporaba pirotehničnih izdelkov, katerih glavni učinek 
je pok (petarde).

Ne meči petard, obdrži vse prste! 
Policija je tudi letos v sodelovanju z Inštitutom za varovanje 
zdravja RS ter Ministrstvom za šolstvo pripravila različne 
preventivne aktivnosti za preprečevanje negativnih 
posledic pri uporabi pirotehničnih izdelkov. Poleg tega pa 
bodo policisti v tem obdobju skupaj z Inšpektoratom RS za 
notranje zadeve, Tržnim inšpektoratom RS in Carino izvedli 
številne poostrene nadzore v zvezi s prodajo, nedovoljeno 
uporabo, uvozom teh izdelkov.
Državljane želimo opozoriti, da je bil letos uveljavljen novi 
Zakon o eksplozivih in pirotehničnih izdelkih (Uradni list 
RS, 35/2008). Kljub načrtnim aktivnostim policije in drugih 
državnih organov se namreč pri uporabi pirotehničnih 
izdelkov, predvsem petard, vsako leto telesno poškoduje 
več oseb. Policisti obravnavajo tudi različna kazniva dejanja 
zaradi povzročene škode na stvareh. Tej problematiki je zato 
sledila tudi zakonodaja. Aprila letos sprejet novi Zakon o 
eksplozivih in pirotehničnih izdelkih je na področju uporabe 
pirotehničnih izdelkov korenito posegel v področje uporabe 
t. i. petard kot najbolj motečih pirotehničnih izdelkov. 
Najpomembnejša novost je tako prepoved prodaje, 
posesti in uporabe ognjemetnih izdelkov kategorije 2 in 
3, katerih glavni učinek je pok (predvsem so to petarde 
najrazličnejših oblik in moči). 

Petarde 
Posebej opozarjamo, da nepremišljena in neprevidna 
uporaba pirotehničnih izdelkov pogosto povzroči telesne 
poškodbe (opekline, raztrganine rok, poškodbe oči itd.), 
poleg tega pa moti tudi živali ter onesnažuje okolje.
Prodaja pirotehničnih izdelkov kategorije 1, katerih glavni 
učinek je pok, je dovoljena le od 19. do 31. decembra, 

uporaba teh izdelkov pa je dovoljena le od 26. decembra 
do 2. januarja. 
Mladoletnikom do 14. oziroma 16. leta starosti je dovoljeno 
uporabljati pirotehnične izdelke kategorij 1 in 2 le pod 
nadzorstvom staršev ali skrbnikov.
 
Pri tem je treba upoštevati, da teh izdelkov ni dovoljeno 
uporabljati v strnjenih stanovanjskih naseljih, v zgradbah 
in vseh zaprtih prostorih, v bližini bolnišnic, v prevoznih 
sredstvih za potniški promet in na površinah, na katerih 
potekajo javni shodi in javne prireditve.

Naj na koncu še opozorim, da je za kršitelje 
predpisana denarna kazen v razponu od 400 EUR do 
1200 EUR. 

Rubriko ureja: Marko KladnikOD LETOS PREPOVEDANI PIROTEHNIČNI IZDELKI, 
KATERIH GLAVNI UČINEK JE POK !

so za uradni odgovorni (to pomeni, da za to odgovarjajo) 
podatek poskrbeli župani 4 prizadetih občin, ki so navedli 
točne izračune in še potreben Komentar – v oktobrski številki 
NMD, v novembrski številki pa ponovno isti obračun z obšir-
nejšo razlago še JPK Prodnik. Mislim, da morajo navedeni 
za resničnost teh podatkov odgovarjati, tudi zakonsko. Zato 
sem jim prisiljen verjeti.
Ko pa pogledam te številke, pa ne razumem:

 Doslej smo Moravčani med 5 prizadetimi občinami 1. 
plačevali najvišji znesek za komunalne storitve

 Po novem naj ne bi več plačevali med temi 5 občinami 2. 
najvišjega zneska, ampak smo na 3.mestu (skoraj ize-

načeni s Trzinom)
 Trzinci naj bi v bodoče plačevali okoli 7 x več, kot doslej, 3. 
Mengšani okoli 6 x več, Domžalčani 5 x več, Lukovčani 
3,5 x več, Moravčani pa 3,2 x več.

Torej: 
 Moravčani nimamo 6 kratnega povečanja ampak • 
3,2x

 Med 5 občinami s skupnim upravljavcem JPK Prodnik • 
imamo najmanjše povečanje.

ALI DRŽI ?

Janez_Virk

10 Novice iz Moravške doline



Policija svetuje

Policist Beno, kaj pa zdaj ?
V mesecu decembru in januarju 2009 bo na OŠ Jurij 
Vega Moravče potekal preventivni projekt za učence 3, 
4 in 5 razredov z naslovom Policist Beno, kaj pa zdaj? 
Projekt je zasnovala v obliki stripa kriminalistka Sek-
torja za mladoletno kriminaliteto na Policijski upravi 
Ljubljana gospa Neža Miklič. Preventivni projekt pa 
bo v nadaljevanju predstavila vodja projekta gospa 
Neža Miklič.
Ime mi je BENO in sem medved. 
Nisem povsem običajen medved, 
sem namreč policist in s ponosom 
nosim svojo modro uniformo. Ko 
me pogledate sicer vidite, da imam 
morda res kakšen kilogramček 
preveč, a je zato moj nasmeh ne-
precenljiv. Bistveno pa je, da sem 
vedno pripravljen pomagati otro-
kom. To je moj poklic, še več, to je 
moje poslanstvo. V želji opozoriti, 
seznaniti in pomagati, sem se v lan-
skem letu odločil pridružiti se poli-
cistom, policistkam, kriminalistom 
in kriminalistkam Policijske uprave 
Ljubljana. Prostori Policijske upra-
ve Ljubljana so namreč moj dom. 
Rodil sem se v mislih  kriminalistke 
iz Skupine za mladoletniško krimi-
naliteto na Policijski upravi v Lju-
bljani. Ona je že vedela zakaj me 
nujno potrebuje. Prav vsak dan se 
je znova in znova srečevala z otroki, 
mladostniki, starši, sosedi, pa uči-
telji, socialnimi delavci, psihologi 
in ostalimi strokovnjaki, ki so ji opisovali najrazličnejše 
pretresljive dogodke, zgodbe in tragedije. Vsem pripove-
dim je bilo skupno to, da so bile resnične, da so se zgodile 
nekemu otroku z imenom in priimkom in to čisto blizu vseh 
nas – v razredu, v naši stanovanjskih hiši, v naši soseski. Vsi 
po vrsti so jo spraševali, kako je vendarle mogoče, da se je 
zgodilo kaj tako zelo hudega. Iskali so rešitve in način kako 
pomagati ter hkrati glasno spraševali »KAJ PA ZDAJ?« Da 
bi v prihodnosti  preprečili takšno žalostno pripoved otroka, 
sem se jaz - POLICIST BENO - odločil in  »skočil« v STRIP. 
Obdan z živalmi v stiskah  skozi DESET, na videz povsem 
običajnih zgodb, otroke opozarjam na najrazličnejše nevar-
nosti. Povem jim, kako naj ravnajo, ko so sami doma ali ko 
jim nekdo »dobrohotno« ponudi prevoz do doma. Saj veste 
kako težka je šolska torba in kako se je včasih fino peljati 
domov, ne pa pešačiti v megli, dežju ali snegu. Opozorim 
jih kako ravnati, v kolikor jih na cesti obstopijo običajno 
starejši vrstniki in od njega ali nje zahtevajo denar, mobitel, 
glasbeni predvajalnik, mogoče celo jakno ali obutev. Zelo 
iskreno jim priznam, da imamo prav vsi -  tudi odrasli kot 
tudi tisti malo manj odrasli probleme in težave, na katere 
tisti trenutek ne vidimo izhoda. Skupaj iščemo rešitve, kaj v 
takšnih primerih storiti in prikimavamo, da droga nikoli in 

nikdar ni rešitev. Ugotavljamo tudi, kako zelo 
hudo nam je, če nam kdo kaj ukrade in zato 
skupaj postavimo pravila, ki veljajo za vse 
otroke. Prepogosto videvamo modrice in poškodbe, za katere 
vemo, da niso nastale zaradi padcev s kolesa ali poškodb 
pri igranju nogometa. Čeprav je otroke včasih sram, jim je 
hudo in celo mislijo, da  so za prepire krivi sami, jim jasno 
povem, da nasilja nihče od nas ne sme nikdar sprejeti kot 
nekaj povsem običajnega. Ne nad samim seboj kot tudi ne 
nad drugimi in še manj med domačimi. Moj naloga je tudi, 

da z vso resnostjo otroke opozorim  
za možnost spolne zlorabe, saj se 
zavedam, da se največ tovrstnih 
zlorab zgodi nad otrokom s strani 
osebe, katero ta zelo dobro pozna. 
Ne pozabim tudi na »prijazne ne-
znance« na cesti ali morda celo še 
bolj pogosto »navidezne prijatelje« 
preko računalniških zaslonov. Se-
veda pa vsega tega ne zmorem sam. 
Ker je policijsko delo tudi timsko 
delo, mi zato na pomoč priskočijo 
policisti lokalnih policijskih postaj 
oziroma policisti, katere otroci že 
poznajo. Tako skupaj z njimi odi-
dem na osnovne šole, med otroke 
in učitelje tretjih, četrtih in petih 
razredov osnovnih šol. Po prvem 
velikem presenečenju, kaj vendar 
dela toliko policistov na šoli, se 
nato vsi skupaj razdelimo na manj-
še skupine in naslednji dve šolski 
uri podrobno predelamo celotni 
strip. Razmišljamo in tuhtamo 
o možnih rešitvah, kaj vse lahko 
storimo, kako lahko ravnamo in 

ukrepamo. Potem se policisti poslovijo in pomahajo vse do 
prihodnjega srečanja. Jaz policist BENO ostanem. Kako, 
se sprašujete? V mislih, v glavah in navsezadnje v stripu 
vsakega posameznega otroka. Prav vsak otrok namreč svoj 
strip, in s tem mene, odnese domov. Doma ga pokaže star-
šem, prijateljem, sorodnikom, znancem. Prav z vsemi pa se 
otrok o vsebini stripa pogovarja še večkrat. En izvod mojega 
stripa pa za vsak primer ostane tudi pri učitelju. Nikoli se 
namreč ne ve, kdaj bom spet lahko pomagal. 
Na opisan način sem v preteklem šolskem letu že obiskal 30 
osnovnih šol na območju Policijske uprave v Ljubljani. Kar 
6.0000 otrok mi je povedalo, da sem jih všeč, da so zgodbe 
še kako primerne in da so se prav preko živalic v stiski in 
seveda z mojo pomočjo veliko naučili. Posebej pa mi je v 
ponos, da sem všeč tako  učiteljem, učiteljicam, šolskim 
svetovalnim delavcem kot tudi glavam šol – ravnateljem 
in ravnateljicam. In ker je temu tako, vam sporočam, da 
v letošnjem šolskem letu skupaj s policisti in policistkami 
Policijske postaje Domžale prihajam tudi med vse vas. Že 
sedaj se veselim se srečanja s skoraj 600 otroki, njihovimi 
učitelji, v popoldanskem času še z otrokovimi starši. Do 
takrat pa lep pozdrav in na svidenje!
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Društva

PGD Velika vas ne miruje
V začetku meseca oktobra so se prostovoljni gasilci PGD Velika 
vas udeležili nenapovedane gasilske vaje v Tlačnici pri Pečah.
Ta vaja je bila dobra popotnica za medobčinsko tekmovanje 
oziroma memorial Staša Lebarja, ki se je odvijala sredi oktobra 
v Moravčah. Tam so naši gasilci nanizali nekaj lepih uspehov,  
saj je moška A ekipa dosegla 1. mesto, moška B ekipa pa je 
zasedla prav tako odlično 2. mesto. Predstavnice ženske ekipe 
pa so zaradi nepredvidenih težav z odpeto cevjo zasedle predza-
dnje mesto. Temu je sledila še nenapovedana sektorska vaja na 
Katariji pri Učakar Francu in v Veliki vasi pri Merela Stanetu. 
Iskreno se zahvaljujemo obema lastnikoma poslopij, kjer smo 
izvajali vajo. Tem vajam je sledil še pregled vseh hidrantov, ki 
jih imajo na skrbi naši gasilci.
V soboto 29.11.2008  so v prostorih našega gasilskega dru-
štva potekale božično-novoletne delavnice. Udeležili so se 
jih otroci in njihovi starši iz KS Velika vas.  Izdelovali so 
praznične čestitke, slike, svečnike, darilne škatlice.. Te izdelke 
bomo podarili starejšim občanom iz KS Velika vas. Otroci 
so pokazali veliko veselja za izdelovanje izdelkov. Že sedaj 
je bilo zanimanje veliko, v prihodnje pa si želimo udeležbo v 
še večjem številu.
V času praznovanj se zrcali svetloba pričakovanj in toplota 
doživetij.
Vsem našim članom,sponzorjem in sosednjim gasilskim dru-
štvom želimo vesele božične praznike ter srečno in uspešno 
novo leto.

PGD Velika vas

V VDC INCE MENGEŠ SO 
PRAZNOVALI 30 LET

Del besedila iz prireditve, ki govori o izredni čustvenosti 
uporabnikov: »Ko se mamici niti ne vidijo solze, se privi-
je k njej in ji reče: Mamica, ne jokaj, saj imaš mene.«  
Verjetno se niti ne zavedamo koliko 30 letnica obstoja 
Varstveno delovnega centra INCE  pomeni za družbo, 
za starše uporabnikov in same uporabnike. Dejavnosti 
zavoda so dnevno varstvo, delavnice in prebivanje v 
skupni hiši. Kakor je v svojem govoru povedala direk-
torica Vladka Pacek,  je za delavce, vzgojitelje zavoda 
poleg strokovnosti, potrebno predvsem to, da imajo 
uporabnike zavoda radi in jih razumejo. 
Jubilejno prireditev so gotovo najbolj zaznamovali 
nastopi uporabnikov s svojimi občutenimi nastopi, s 
prikazom svoje prisrčnosti, prijaznosti, opažanja življe-
nja na svoj način.
Uporabniki zavoda prihajajo tudi iz naše občine. Občina 
Moravče v največji možni meri podpira dejavnost zavo-
da, zato je direktorica izrazila hvaležnost za podporo in 
predala zahvalo županu Martin Rebolju.  

RV

Priznanje »Moja dežela- lepa in 
gostoljubna« moravškim gasilcem

V soboto, 15. novembra 2008, so v Termah Olimia v Podče-
trtku podelili priznanja sodelujočim v tekmovanju Slovenija, 
Moja dežela – lepa in gostoljubna (http://www.turisticna-zve-
za.si/projekti1.php?pr=3). Tekmovanje, katerega organizira 
Turistična zveza Slovenije, pod pokroviteljstvom Ministrstva 
za gospodarstvo ter Ministrstva za okolje in prostor, so se 
udeležili tudi gasilci PGD Moravče. 
PGD Moravče so v panožnem tekmovanju, v kategoriji 
najlepše urejenih gasilskih domov, pometli s konkurenco 
in zasedli prvo mesto, za kar jim je bilo izročeno tudi 
priznanje s pečatom gostoljubnosti. 
Urejeno in gostoljubno okolje je predpogoj za uspešen razvoj 
turizma, in to je smisel in sporočilo projekta Moja dežela - 
lepa in gostoljubna. Moravčani smo lahko tako ponosni na 
to priznanje, saj predstavlja začetek promocije in nakazuje 
pravo pot razvoja za Moravško dolino. Le tako naprej!

Maja Hren
Uporabniki so izrazili svoje veselje s plesom in 
pesmijo.

Pohvala Občini Moravče za sodelovanje
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Iz naših krajev

Revija odraslih pevskih zborov iz 
župnij domžalske dekanije
Sončno nedeljsko popoldne je 16. novembra v  majhno 
vasico po imenu Češnjice nad Blagovico, privabilo  šte-
vilne ljubitelje zborovske glasbe, saj se je  v  tamkajšnji 
cerkvi Karmelske Matere božje  odvijala revija odraslih 
pevskih zborov iz župnij domžalske dekanije. Tokrat se 
je na najvišje ležeči župniji domžalske dekanije, zbralo 
14  pevskih zborov, med njimi sta se pod taktirko Alojzija 
Štefana predstavila tudi mešani ter moški pevski zbor 
sv. Martina iz Moravč. Po reviji je sledilo še prijetno 
družabno srečanje, saj je namen teh revij poleg petja 
tudi spoznavanje drugih krajev in župnij.

Po zapisu Draga Juterška

v Moravčah
Miklavž je še danes eden najbolj priljubljenih svetnikov. S 
posebnim veseljem ga pričakujejo otroci, odrasli se ga pa 
tudi nič ne branijo. Na večer pred njegovim godom prina-
ša darove, pridne nagrajuje, poredne pa prepusti kaznim 
svojih spremljevalcev, parkeljnov. 
Dobrotnik, Sveti Miklavž nas je tudi letos obiskal v župnijski 
cerkvi sv. Martina. Njegova dobrota je zares velika, vsem 
obiskovalcem je podaril igrico “PARKELJEV KOŠ”,  avtorja 
Jožeta Vombergerja v izvedbi dramske skupine KID Limbar. 
Junake iz igre so oživeli: Sara Novak (angel), Blaž Slapar 
(parkelj), Domen Klinc (Mirko), Martin Capuder (Marko), 
Darja Lavrič (mama), Leon Lavrič (oče), Avguštin Fale 
(zdravnik), Marko Majdič (učitelj) in režiserka Fani Capu-
der.  Nauk zgodbe: »Tako kot Miklavža spremljajo angeli 
in parkeljni, prvi simbol dobrega in drugi simbol zla, tako 
se mora tudi človek ves čas odločati med dobrim in zlim. 
Parkeljni nas zavajajo in nas vabijo k slabim  delom, angeli 
pa nas nagovarjajo, da ljubimo bližnjega in želimo dobro 
vsakomur. Odločitev pa je naša.«

Miklavž je podaril darila predšolskim in šolski otrokom ter 
članom Vera in luč. Pozabil pa ni na otroški pevski zbor 
“Zvonček”, pod vodstvom zborovodkinje Barbare Fale, 
ki so s svojim petjem navdušili svetega Miklavža in vse 
prisotne, tako kot vsa ta leta odslej.
Miklavžu so pomagali njegovi skrbni pomočniki: gospe iz 
župnijske Karitas Moravče, članice iz župnijskega pasto-
ralnega sveta, gospod župnik Viktor, dobre gospodinje 
in mnogi drugi dobri ljudje. Finančno pa so pomagali: 
župnijska Karitas Moravče, župnija Moravče in  Občina 
Moravče. Hvala vsem in Bog naj vam povrne!

Fani Capuder

na Vrhpolju

Letos je že 10-ič miklavževanje pripravila dramska skupina 
KUD Vrhpolje pod mojim vodstvom. Program, ki se ga 
pripravi pred obdaritvijo otrok pa so že nekaj let zapored 
pripravili otroci OŠ Vrhpolje. 
Najprej so zaigrali igrico z naslovom “Trije snežaki in eden” 
pod vodstvom učiteljice Tanje Apšner. Po njej pa je otroški 
zborček zapel tri pesmice pod vodstvom Jože Žuna z na-
slovi: Zima je prišla, Pospravljamo in Zvezdica.
Nato pa je na oder prišel Miklavž s spremstvom, ki so ga 
otroci po programu sami poklicali. Miklavž jih je nagovoril, 
potem pa razdelil darila. Po imenih je poklical k sebi vsake-
ga predšolskega otroka posebej in mu darilo izročil. 
Pri darilih s svojim prispevkom dramski skupini pomaga-
ta Občina Moravče in starši obdarjenih otrok. Tako je že 
deseto leto.
Hkrati pa pomaga tudi Gasilsko društvo, saj se miklavže-
vanje odvija v prostorih gasilskega doma.
Povabljenih je bilo preko 100 otrok. Prišlo in obdarjeni pa 
je bilo približno 90. Darila so bila različna, saj se dramska 
skupina trudi, da so le-ta vsako leto drugačna.  Poleg 
sladkih grižljajev je v vrečki vedno tudi nekaj, kar otrokom 
ostane, ko sladkarij ni več. Včasih so to bile otroške knjižice, 
sestavljanke, pobarvanke… Letos so bile to družabne igre. 
Veliko tega se je nabralo v vseh teh letih.

Natalija Brodar

Sveti Miklavž je obiskal tudi nas
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Iz naših krajev

Vegova pot od 
Dolskega do Moravč
V sredo, 26. novembra 2008, smo se 
v Dolskem, kjer se začne dolski odsek Vegove poti, zbrali vsi, 
ki smo sodelovali pri snovanju načrta razvoja Vegove poti od 
Dolskega do Moravč. Srečanja sta se udeležili tudi predstavnici 
Turističnega društva Moravče Dani Jančar ter predstavnica 
Osnovne šole Moravče ga. Jožica Gerčar. 
Center za razvoj Litija je kot izvajalec projekta Vegova pot v letu 
2007 in 2008 predstavil temeljne usmeritve nadaljnjega razvoja 
Vegove poti v smeri oblikovanja vizije učne poti, določitve vse-
bin z metodo interpretacije, enotnega označevanja in opreme 
poti, učinkovitega upravljanja, krepitve prepoznavnosti ter 
vsestranskega trženja Vegove poti. 
Vegova pot bo v naslednjem letu prešla v upravljanje Pla-
ninskega društva Moravče, Turističnega društva Dolsko ter z 
vidika razvoja vsebin tudi Turističnega društva Moravče. Kot 
najpomembnejši zaključek srečanja je bil sprejet predlog, da 
se bosta poskušali v naslednjih mesecih Osnovna šola Janka 
Modra Dol pri Ljubljani in Osnovna šola Jurija Vege Moravče 
povezati ter zasnovati tudi nekatere skupne projekte v smeri 
vključevanja Jurija Vege v njune učne programe. Strinjali so 
se tudi v tem, da bo potrebno bolj zavzeto opozarjati tudi vse 
pristojne inštitucije na nacionalni ravni o izjemnem pomenu 
barona Jurija Vege za slovenski narod. 
V decembru bo Planinsko društvo Moravče pot tudi označilo z 
ustreznimi markacijami in tablicami, upamo pa tudi, da bo Vegova 

pot kmalu dobila tudi vsebino s tablami, ki bodo opozarjale na 
dosežke Jurija Vege. Ob tej priložnosti se želimo zahvaliti vsem 
tistim, ki ste do sedaj sodelovali pri tem projektu.  

Mija Bokal

Ivanka in Niko Kosmač sta praznovala zlato poroko

Niko Kosmač je na svojo domačijo pri Svetem Andreju pred pet-
desetimi leti pripeljal svojo izvoljenko iz bližnjih Dvorij, Kapsovo 
Ivanko. Na kmetiji sta si ustvarila topel dom v stari, leseni hiši, 
ki sta jo v prvih letih skupnega življenja nadomestila z novo, 
zidano. Rodili so se jima Martin, Andrej, Brigita in Ivi. Niko je bi 
sicer izučen čevljar, a se je po opravljenem tečaju, zaposlil kot 
»inkasant« za elektriko. Tako je znan po vsej naši občini, posebno 
pa se je priljubil ljudem z dobrimi krvavicami, ki jih zna pripraviti. 
Ivanka je znana po pečenju izjemno okusnega peciva. Prostega 
časa vseh petdeset let res nista imela preveč, a tisti ki ju poznajo, 
vedo, da se iskrice ljubezni med njima krešejo še danes.
Recept gospe Ivanke za dolg in srečen zakon: »Marsikdaj potrpeti 
in marsikdaj, ko bi človek rekel kaj nepremišljenega, raje utihniti.«

Zlatoporočenca sta častitljivi 
jubilej obeležila v cerkvi Sv. An-
dreja v domačem kraju. Otroci 
so jima pripravili veselo prazno-
vanje v gostilni Frfrav. Na pova-
bilo domačih, ju je s čestitkami 
obiskal župan Martin Rebolj.
Čestitkam se pridružujemo tudi 
iz uredništva. Zakoncema Ko-
smač želimo srečen zakon še 
mnogo let.

RVSvatje pred njuno domačijo

Zlatoporočenca pri svečani 
maši v cerkvi Sv. Andreja

Tradicionalno martinovanje 
Društva upokojencev Moravče

Že nekaj let si člani Društva upokojencev Moravče organizi-
rajo martinovanje na turistični kmetiji Benko v Sp.Ščavnici. 
Letos so jih je na  martinovanje odpravilo petdeset.  S seboj 
so imeli harmonikarja Klemena Logaja, šale je pripovedoval 
Ante Pajk. Kot se spodobi za Martinovo, so jim postregli pra-
znično kosilo. Po prikazu krsta vina je bilo seveda vino nujno 
potrebno pokusiti in se zavrteti ob zvokih harmonike.
Preživeli so lep dan, ki se je v poznih večernih urah končal 
v Moravčah. Za ta izlet, kot za mnoge druge, je poskrbela 
Sonja Sever, za kar se ji DU iskreno zahvaljuje.

Po zapisu Jožeta Novaka, skrajšano v uredništvu
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Pod medvedovim dežnikom
V teh predprazničnih dneh, ko se nam povsod kaj lepega 
dogaja, ko doživimo marsikaj novega, so nam tudi naši 
najstarejši predšolski otroci s skupine Mravljice podarili 
nekaj lepega; ogled dramatizacije priljubljene otroške 
pravljice Pod medvedovim dežnikom, pisateljice Svetlane 
Makarovič.
Otroci so se pod vodstvom Barbare in Marte pridno ter 
zavzeto pripravljali, obnavljali in utrjevali pri dramatizaciji 
omenjene pravljice. Da pa ne bi samo igrali prisrčne živali, 
je nekaj otrok igralo tudi na male instrumente. Vsaka žival 
je imela predviden svoj instrument, po zvoku katerega se 
je pojavila na prizorišču. Celotno dogajanje je vzgojiteljica 
Barbara povezovala z vmesnim tekstom, Marta pa je z 
otroki pela vmesne pesmice.

Otroci vrtca so navdušeno opazovali in spremljali potek 
pravljice in na koncu prav glasno zaploskali, kar pa je naj-
večja potrditev, da nam je bilo vsem skupaj res lepo.

Skupina Sončki, Ana Gerčar, vzgojiteljica

Presenetil nas je…

Dan pred Miklavžem nas je z obiskom v naši igralnici vrtca 
presenetil poštar Marko. Ko je vstopil, so ga otroci sprva 
začudeno, potem pa polni pričakovanja kar posedli za mize 
in čakali kaj bo.
Prijazni Marko nam je povedal, da je za »ta pridne« Sončke 
dobri mož Miklavž prinesel darilo kar po pošti in da mu je 
naročil, naj nam ga izroči osebno…
Otroci so ga z odprtimi usti zavzeto poslušali in kar niso 
mogli verjeti besedam poštarja. Razdelil nam je bonbončke 
in povedal, da nam je pismo pisala tudi gospa Dragica. 
Razložil je, da je to »tista« gospa, ki nam je razkazala po-
što. Prebral nam je pismo, se še fotografiral v pozdrav in 
odhitel delu naproti.
Tako otroci kot tudi obe s sodelavko sva s toplino v srcu 
spremljali, kako otroci  s slastjo in radostjo jedo podarjene 
bonbone in se sprašujejo, če jih bo dobri mož obiskal tudi 
doma.

Ana Gerčar, vzgojiteljica

Obisk Fifi in Čmrleka
Pod okriljem Nedela smo sodelovali na natečaju 
Naredi Fifi in dobili eno glavnih nagrad, zato sta nas 
v sredo 5. 11. obiskala Fifi in Čmrlek, risana junaka z 
dobro poznane risanke Fifi in cvetličniki. 
Otroci so ju nestrpno priklicali v našo igralnico. Ko so 
ju zagledali, so kar obnemeli; niso mogli verjeti, da sta 
res tu pred nami prava Fifi in Čmrlek. S pomočnico 
sva jih pred obiskom »nahecali«, da bo naša Fifi velika 
komaj za našo dlan, seveda je bila veliko večja in zato 
še toliko bolj opazna.
Pripravili smo jima kratek pozdrav s prepevanjem 
dveh pesmi in z recitacijo. V zahvalo smo jima podarili 
v les vžgano Fifi in risbice, ki smo jih narisali zanje.
Nato smo se odpravili v telovadnico, kjer so nas 
čakale preostale skupine iz vrtca. Povabili smo vse 
prijatelje vrtca, da bi se veselili z nami. 
Otroci pa so bili vključeni tudi v čisto pravi intervju.
Ta dan si bomo vsi prav dobro zapomnili.

Skupina Sončki Ana Gerčar, vzgojiteljica

www.moravce. si
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Moravški nogometni polčas
Nogometaši na prostem so zaključili jesenski del tekmovalne 
sezone 2008/09. Moravški nogometaši, NK Termit, so so-
delovali kar z osmimi ekipami, kar je za tako sorazmerno 
majhen kraj res velik dosežek, ki pomeni, da ima v Moravčah 
nogomet domicil. Pravijo, da v Moravčah ni družine, kjer 
vsaj eden iz »žlahte« ne bi igral pri NK Termit. Za kateri 
šport lahko še rečemo kaj takega.
Letošnja jesen je bila izjema predvsem za člansko ekipo, ki 
je s prednostjo na prvem mestu med devetimi ekipami. V 8 
odigranih tekmah so dobili le 7 golov, kar kaže na odlično 
obrambo. Odlični pa so tudi strelci, saj je Miloš Zorko drugi 
strelec lige z 9 doseženimi zadetki, Rok Bokal in Aljaž Žaubi 
sta dosegla po 4 gole, Rok Cerar in David Primožič pa po 
3. Še to, zadnjo tekmo so na gostovanju dobili kar s 6:0. 
Želimo jim tudi podobno pomlad.
STAREJŠI MLADINCI in KADETI imajo skupni ekipi z 
Roltekom iz Doba, ki igrata pod imenom ROLTEK TERMIT 
v zahodni skupini druge slovenske lige.
Mladinci so v finišu jeseni malo popustili in zdrknili z dru-
gega na četrto mesto med 14 ekipami. A tudi to je odlično, 
imajo odličen napad, saj so v 13 tekmah dosegli kar 50 
golov. Marjan Kos je z 11 zadetki sedaj na 7.mestu med 
vsemi strelci.
Kadeti so, kljub porazu v zadnji tekmi v gosteh z Britofom, 
ostali na 10.mestu med 14 ekipami. Trikrat so zmagali in 
trikrat igrali neodločeno. Strelsko niso bili najbolj razpo-
loženi, najboljši strelec v ekipi je Janez Kosec s 5 zadetki 
(od skupaj 22 doseženih).
STAREJŠI DEČKI  so v zadnjem kolu zmagali v Lju-
bljani proti Slovanu in se tako odlepili od zadnjega mesta, 
kjer so bili skoraj ves jesenski del. Skupaj so v 11 tekmah 
dosegli 13 golov, od tega pa Matija Sevanović in Boris 
Zupančič po 4.
MLAJŠI DEČKI, CICIBANI U-8, U-9 in U-10 so sezono 
zaključili že prej in smo o tem poročali že v prejšnji številki 
Novic.
Sedaj vse čaka kratek počitek nato pa priprave na spomla-
danski del.

Janez Virk

Živijo odbojka!
Občinska uprava je v septembru za novo zimsko sezono ob-
javila razpis za dekleta in žene, ki bi rade igrale odbojko. 
Na moravški osnovni šoli veliko igrajo odbojko, tako fantje 
kot dekleta. Fantje so izjemno uspešni tudi tekmovalno, 
bili so že slovenski podprvaki med osnovnimi šolami, 
dekleta pa navdušuje za odbojko še dodatno profesorica 
športne vzgoje, ki je bila svoj čas članica državnih prvakinj 
v odbojki, mariborskega Branika. Toda vsa odbojka se je v 
Moravčah zaključila z osnovno šolo. Da bi odbojko, še pred-
vsem žensko, vključili v kako moravško športno društvo, ni 
bilo volje. Zato se je, zaradi prej navedenih dejstev, morala 
angažirati za organizacijo te nujno potrebne aktivnosti, s 
podporo župana, občinska uprava.  Za pomoč so zaprosili 
bivšega direktorja ljubljanske Agencije za šport Jožeta 

Peterko, sicer starega strica moravškega smučarskega 
skakalca Primoža Peterke. Ta je privolil, a s pogojem, da 
le pomaga pri začetku, društvo in vodstvo pa mora biti iz 
Moravč. Srečno naključje je pripeljalo do Anite Urbanija, 
ki je takoj sprejela ta izziv. Tako so se 21.oktobra prvič 
sestale kandidatke z Anito in Jožetom inse dogovorile za 
delo. Odločili so se, da vadijo dvakrat tedensko, v torek in 
četrtek od 20,30 do 22,00 ure. Navdušenje je izjemno, na 
vadbi ni nikoli manj kot 25 igralk, skupaj jih sedaj hodi na 
treninge že 35. Pridružujejo se že celo iz sosednjih občin. 
Tako navdušenje je gotovo tudi plod pravilnega pristopa in 
motivacijskih sposobnosti glavne voditeljice Anite. Dekleta 
in žene (v starosti od 15 do 55 let) so se odločile, da ne le 
igrajo in se rekreirajo, ampak da želijo tudi napredovati v 
znanju. V decembru so začele že z igranjem medsebojnih 
tekem, v začetku prihodnjega leta pa načrtujejo ustanovi-
tev ženskega odbojkarskega društva. 

JV

Jamarski krožek
V letošnjem šolskem letu smo se ponovno povezali z Dru-
štvom za raziskovanje jam Simon Robič iz Domžal ter pričeli 
z izvajanjem jamarskega krožka. Najpogumnejšim starim 
mačkom so se pridružili še trije novi ljubitelji jamarstva 
ter vnesli obilo svežine in pozitivne energije v naše vrste. 
V oktobru smo v šolski telovadnici spoznavali jamarsko 
opremo in vadili jamarsko vrvno tehniko. Prvo srečanje z 
vrvno tehniko je vedno svojevrsten preizkus spretnosti pri 
rokovanju s tehničnimi pripomočki za vzpenjanje in spušča-
nje ter fizične vzdržljivosti posameznika. Z vztrajnostjo in 
pozitivnim pristopom so začetne težave kmalu premagane in 
šele takrat se začne uživanje v pravem pomenu besede. Se-
veda pa je pri jamarstvu varnost vedno na prvem mestu. 
Delo jamarskega krožka bo potekalo po na novo izdelanem 
programu Jamarske šole, za katerega se zavzemamo, da bi 
bil priznan na nivoju države. Učenci se bodo seznanili z 
značilnostmi krasa, še posebej z občutljivostjo in varstvom 
le tega. Naučili se bodo uporabljati jamarsko opremo ter 

tehnike vzpenjanja in spuščanja po vrvi. Osvojili bodo 
osnovno znanje iz prve pomoči. Obiskali bodo nekatere jame 
moravško-domžalskega osamelega krasa ter jih raziskali. 
Devetošolci bodo svoje izsledke predstavili na tekmovanju 
Mladi raziskovalec. 
Ob koncu šolskega leta se bomo udeležili vseslovenskega 
srečanja jamarskih šol, kjer bomo predstavili delo teko-
čega leta. Kljub temu, da smo z delom že pričeli, bomo 
veseli vsakega ljubitelja podzemnega sveta, ki se nam bo 
še pridružil.

Martina Lorber, mentorica jamarskega krožka
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Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)

DIALOG IN DEMOKRACIJA 
NA MORAVŠKEM – UPANJE 
ALI PRETEKLOST?
Pred nekaj leti sem postal krajan 
Moravč in moj prvi vtis je bil, da so 
tu doma razsodni, prijazni in strpni 
ljudje, pripravljeni sodelovati in is-
kati skupne rešitve. Pa vendar sem 
v zadnjem letu prišel do žalostnega 
spoznanja, da sem se motil. Sicer ne 
morem metati vseh v isti koš, vendar 
sem pričakoval zgoraj naštete lastnosti 
pri ljudeh, ki so postavljeni zato, da 
krojijo prihodnost vseh občanov.
K pisanju me je spodbudila proble-
matika doma za ostarele občane. Sem 
eden izmed tistih, ki sem za dom, pa 
vendar mnogi trdijo drugače. Že pol 
leta sem tarča pritiskov in žaljivk s 
strani tistih, ki niso pripravljeni po-
slušati, da imam pomisleke le zaradi 
pretirane velikosti objekta, ki se name-
rava graditi v centru Moravč. Imam 
srečo, da sem dokaj »nov«, toda tisti, 
ki živijo z menoj in v moji bližnji oko-
lici dalj časa, so še v mnogo slabšem 
položaju. 
Z velikim pričakovanjem sem se odzval 
povabilu župana in si ogledal pred-
stavitev projekta. Pričakoval sem, da 
bomo na srečanju tisti, kateri smo bili 
na predstavitev vabljeni (investitor, žu-
pan ter lastniki sosednjih parcel), ter 
da si bomo izmenjali mnenja, mogoče 
pomisleke ter poiskali skupne rešitve. 
Presenečen sem bil nad ogorčenim 
odzivom sokrajanov, ki niso bili na 
sestanek niti vabljeni, pa so vendar 
ob vsakem našem vprašanju, milo 
rečeno, zelo nevljudno trdili, da smo 
proti domu za ostarele. Čudi me, da 
gospod župan kot voditelj sestanka 
ni preprečil žaljivk. Z dopuščanjem 
takega nekulturnega dialoga se je po-
trebno soglasje lastnikov parcel samo 
oddaljilo, nikakor pa ne približalo ali 
celo izsililo. Mislim, da ni potrebno 
biti politik, da prideš do spoznanja, 
da lepa beseda lepo mesto najde in da 
z iskanjem kompromisov lahko dose-
žemo dobre rešitve. Žalosti me, da se 
z nadaljevanjem pritiskov name in na 

moje najbližje iskanje dobre rešitve 
samo oddaljuje.
Želim vas seznaniti, da smo ZA dom 
ostarelih ampak v merah, ki jih pred-
videna lokacija dopušča ter bo s tem 
zagotovljeno kvalitetno in složno sobi-
vanje stanovalcev in sosedov.
Svojega mnenja nisem imel priložnost 
povedati nikjer in tudi ta trenutek 
ne pričakujem razumevanja in javne 
podpore. Bojim se, da bodo moji otroci 
odraščali v okolju, kjer o demokraciji 
ne bo več sledu, brez možnosti kul-
turnega pogovora, ki so ga v mojem 
otroštvu obvladali tudi najpreprostejši 
kmečki ljudje.
Ker upanje umre zadnje, verjamem, da 
bomo zmogli toliko zdravega razuma, 
da bomo našli skupno rešitev za dobro 
vseh občanov.

Štefan Dornik

NOVE, VIŠJE CENE 
KOMUNALNIH STORITEV 
TOKRAT MALO DRUGAČE
O novih, višjih cenah komunalnih 
storitev, katere bodo začele veljati z 
januarjem 2009 je bilo veliko poveda-
nega in napisanega, o tem so poročali 
na nacionalni televiziji, prav tako so 
novico objavili vsi največji slovenski 
časopisi. Vsi štirje župani občin (Dom-
žale, Lukovica, Trzin in Moravče), v 
katerih javno komunalno službo opra-
vlja javno podjetje Prodnik, so podali 
izjavo, kako je država končno dala 
soglasje za povišanje cene. Tolažili so 
nas občane, kako je dvig cen storitev 
na nivoju Slovenije še vedno nižji od 
tistih občin, ki so prav tako primora-
ne odvažati svoje odpadke na druga 
odlagališča. Bistveno vprašanje, ki 
se ob tem postavlja je, zakaj mora 
javno komunalno podjetje Prodnik 
pričeti odvažati komunalne odpadke 
na druga odlagališča. Nerazumljivo 
in nedojemljivo je, da odgovora na to 
vprašanje ne vedo, oziroma ga nočejo 
vedeti župani zgoraj omenjenih občin. 
Če bi poznali bistvo problema, kateri 
je povzročil, da je deponija v Dobu 

zapolnjena, potem ne bi nagovarjali 
svetnike OS, da glasujejo za poviša-
nje cen komunalnih storitev. Še več, 
župani so se 3.3.2008 v odprtem pismu 
predsedniku Vlade RS, predstavili, 
kako so v brezizhodnem položaju pri 
izvajanju javne službe zbiranja, loče-
vanja in odlaganja komunalnih odpad-
kov, ne po svoji krivdi, temveč zaradi 
neusklajenega delovanja Vlade RS, ker 
pristojno ministrstvo ni dalo soglasja 
za povečanje cen JKP Prodnik za ko-
munalne storitve. Ministrstvo za okolje 
in prostor je dne 10.3.2008 posredo-
valo odgovor in resnico omenjenim 
županom v zvezi z nastalo situacijo. 
Odgovor je bil objavljen tudi na nji-
hovi spletni strani.
In kakšna je resnica, katero je obja-
vilo ministrstvo za okolje in prostor? 
Šokantna!
Izvajalec javne službe zbiranja in pre-
voza komunalnih odpadkov Prodnik s 
področja občin Domžale, Lukovica, 
Moravče in Trzin, glede na zakonske 
obveznosti ni izpolnil naslednjih ob-
veznosti:

Ni vzpostavil ločenega zbiranja • 
in prevzemanja ločeno zbranih 
frakcij komunalnih odpadkov 
v urejenih zbirnih centrih (rok 
31.12.2003)

Ni zagotovil razvrščanja zbranih • 
komunalnih odpadkov v sortir-
nici

Ni vzpostavil ločenega zbiranja in • 
prevzemanja organskih kuhinjskih 
odpadkov (rok 31.12.2005)

Ni zagotovil izločanja odpadne • 
embalaže in predajo DROE

Ni zagotovil obdelave mešanih • 
komunalnih odpadkov pred od-
laganjem

Je kljub stiski s prostorom na od-• 
lagališču stopnjeval z odlaganjem 
nekomunalnih odpadkov.

Pri tem je potrebno opozoriti tudi na 
dejstvo, da je upravljalec odlagališča 
JKP Prodnik, kljub stiski s prostorom, 
vsako leto povečeval količino odlože-
nih nekomunalnih odpadkov iz obrti 
in dejavnosti, kar ne sodi v obveznost 
izvajalca javne službe. Tako je bilo v 
letu 2004 odloženih od celotne koli-
čine 45% nekomunalnih odpadkov, 
v letu 2005 46%, v letu 2006 pa kar 
56%.
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Za primerjavo, v RS je bilo v letu 
2006 na deponijah, ki sodijo v javno 
komunalno infrastrukturo, povprečno 
odloženo le 13,7% nekomunalnih od-
padov (Dob:56%)
Iz vsega zgoraj navedenega izhaja dej-
stvo, da bi bil rešen problem odlaganja 
komunalnih odpadkov na deponiji 
Dob vse do konca leta 2009, v kolikor 
bi upravljalec izvajal javno službo v 
skladu z zakonskimi predpisi. 
Logično vprašanje iz tega sledi, zakaj 
moramo občani zaradi nevestnega 
ravnanja izvajalca javne komunalne 
službe z deponijo Dob, plačevati kar 
trikrat višjo ceno. Občine, kot usta-
noviteljice in lastnice JKP Prodnik 
pri tem niso odigrale svoje vloge. 
Odigrale so jo tako, da so brez težav 
s sklepi OS poviševale cene komunal-
nih storitev, direktorju JKP Prodnik 
pa potrjevale visoke nagrade, čeprav 
bi ob navedenih dejstvih pričakovali 
ravno nasprotno.
V OO Zares-nova politika Moravče 
zato zahtevamo, da ostanejo cene 
komunalnih storitev tudi po 1.1.2009 
nespremenjene, razliko zaradi odvoza 
v Celje oziroma Logatec pa naj pokrije 
izvajalec komunalne službe Prodnik, 
oziroma občina.

OO Zares-nova politika Moravče

Prisvajanje medijev
V zadnji številki Moravških novic, je 
gospod Miran Cerar, v rubriki pisma 
bralcev, konkretno pokazal na nede-
mokratične postopke pri informiranju 
občanov v občini Moravče. Podobne 
pripombe, kot jih ima predsednik 
osnovne organizacije stranke »Zares« 
občine Moravče, imam tudi jaz.Glede 
na to, da je v tej rubriki na voljo zelo 
malo prostora, bom te pripombe pov-
zel v parih točkah:
1. Občina Moravče oz. njeni organi bi 
morali redno, objektivno in celovito 
obveščati občane o odločitvah, ki jih 
je sprejel občinski svet ter o stališčih 
svetnikov oz.strank v razpravi. Obve-
ščanje v zvezi z dejavnostjo občinskega 
sveta je ena izmed najpomembnejših 
nalog občinskega časopisa.
Za primer poglejmo kako se pri nas 
poroča s seje občinskega sveta! 
Poročilo z zadnje seje je skopo in for-

malno; obsega komaj tretjino strani v 
MN, čeprav so obravnavali pomembne 
točke in je bila razprava , po avtor-
jevem mnenju, precej »burna«. Ni 
nobene informacije, kakšna stališča 
so zastopali posamezni svetniki. Da-
lje, kaj to pomeni, »da je bilo zaradi 
različnih razlogov potrebno sprejeti 
rebalans občinskega proračuna«!? 
Zakaj poročevalec s seje ne pove, ka-
teri so tisti razlogi, da je bilo potrebno 
sprejeti rebalans proračuna.
Poročilo s seje se zaključi z ugotovi-
tvijo, da »so svetniki sprejeli še nekaj 
operativnih sklepov«?? - Res, bralec 
je dobil celovito informacijo o tem, kaj 
so povedali in sklenili na seji! 
2. Občina bi morala na spletnih stra-
neh objavljati vabila oz.dnevni red za 
sejo občinskega sveta, zapisnike sej 
in vse pomembne dokumente. Internet 
je danes dosegljiv že v velikem delu 
gospodinjstev. Če se lahko dosti redno 
objavljajo obvestila o raznih priredi-
tvah ne bi smel biti problem objaviti 
pomembne občinske dokumente (pre-
dloge aktov, sprejete dokumente). 
Kljub temu, da so bili takšni predlogi 
v javnosti že večkrat podani, še vedno 
ni napredka.
3. Govoriti o neodvisnosti medijev, 
kjer ima odločilen vpliv politika, je 
blago rečeno vprašljivo: člani izdaja-
teljskega sveta so predstavniki politič-
nih strank, predsednik izdajateljskega 
sveta pa je kar župan. Časopis se 
financira iz občinskega proračuna, 
občani pa so zadovoljni, ker ga do-
bijo »zastonj«. Vsakokratni vladajoči 
garnituri časopis omogoča zastonj 
politično propagando. 
4. Posledice prevlade politike nad 
medijem so vidne tudi pri urejanju 
in vsebini časopisa: v vsaki številki 
časopisa sta dve strani rezervirani 
za župana in podžupana. Poleg teh 
abonentov sta dodatni strani name-
njeni še objavi stališč ali komentarjev 
političnih strank. Zato ni čudno, če 
ima bralec občutek, da se v časopisu 
stvari ponavljajo.
5. Seveda pa na področju informiranja 
vse stvari niso popolnoma dorečene. 
Del krivde nosi zakon o medijih, ki 
je premalo dorečen. Na državni ravni 
poskušajo te probleme reševati s po-
sebnim zakonom (o RTV na primer), v 

občinah pa občinski mediji postanejo 
plen vladajoče garniture.Za objek-
tivno informiranje pa so prikrajšani 
občani.

Tone Pačnik

Kamen na kamen palač, zrno na 
zrno pogača - drugič 
Meseca oktobra sem se v Novicah 
oglasila s člankom o nepravilno ob-
javljenih rezultatih volitev za državni 
zbor po voliščih in strankah (IV. 
volilna enota, 10. volilni okraj). Med 
objavljenimi rezultati volitev v sept. 
Novicah sem bila namreč pozorna na 
NIČLO v rubriki o Predčasnem glaso-
vanju po voliščih in strankah.
Dovolj podrobno sem navedla, kako 
zajetna je bila skrinjica z volilnimi 
lističi za predčasno glasovanje (v 
Domžalah za našo volilno enoto), 
v katero sem oddala svoj glas in to 
ne šele ob koncu glasovanja. Danes 
dopolnjujem to informacijo še s tem, 
da so bile skrinjice v Domžalah kar 
3, ker sta bili dodatni dve namenjeni 
invalidom ter osebam, ki v času gla-
sovanja niso imele stalnega bivališča 
v območju okraja.
Med volilnimi rezultati, katerih vir 
ob objavi ni bil naveden, pa ostaja 
v rubriki Predčasnega glasovanja 
rezultat: NIČLA.
Prav tako nisem zasledila podatka o 
glasovanju po pošti.
Članek, s katerim sem opozorila na 
napako, sem oddala v roku, to je 16 
dni pred izidom Novic, zato sem pri-
čakovala da bo v isti številki objavljen 
s strani avtorja objave rezultatov tudi 
popravek in opravičilo volivcem. Do-
mnevam namreč, da dani rok za odda-
jo člankov ni namenjen le tehničnemu 
uredniku in tiskarni, pač pa tudi ure-
dniškemu odboru oz. izdajateljskemu 
svetu, ki naj bi opozorila na vsebino 
ustrezne službe.
Popravka ni bilo v Novicah v oktobru, 
pa tudi v novembru ne. Dvomim, da 
so vsi ljudje oz. organi, odgovorni za 
volitve spregledali članek, ki je govoril 
o napaki. Če je tako, gre za ignoranco 
vseh volivcev našega okraja, ki smo 
predčasno glasovali. V imenu teh 
prosim predsednika volilne komisije za 
pojasnilo in popravek volilnih rezulta-

www.moravce. si
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V spomin

tov v decembrski številki Novic, da se 
navedena snov ne bi v prihodnjem  letu 
obravnavala kot »lanski sneg«. 

Ljudmila Lajovic
članica KS Moravče

KAMEN NA KAMEN PALAČA, 
ZRNO NA ZRNO POGAČA
(Odgovor na pismo bralke)
Pismo se nanaša predvsem na prikaz 
rezultatov volitev za državni zbor, ki 
smo jih objavili v osmi številki Novic. 
Ker pismo ni doživelo odgovora, se je 
bralka ponovno oglasila in zahteva 

Zahvala
 

Z bolečino v srcih smo se 16. novembra 
na pokopališču na Jezerskem mnogo pre-
zgodaj poslovili od našega dragega moža, 

očeta, brata in strica

DaNeta JagODica
Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, 
njegovim dobrim prijateljem in vsem, ki so 
nam stali ob strani, darovali sveče, cvetje in 
darove ter s toplim stiskom rok sočustvovali z nami. Prisrčna hvala 
njegovim prijateljem - članom društev Jezerskega - lovcem, gor-
skim reševalcem, planincem, gasilcem. Iskrena hvala tudi njegovim 
sodelavcem iz Doma oskrbovancev Preddvor in kolektivu Doma 
upokojencev Domžale. hvala za vse pretresljive govore slovesa ob 
njegovem grobu in za spoštljiv pogrebni obred. Iskreno se zahva-
ljujemo Osnovni šoli Jurija vege Moravče, posebno razredničarki 
Petri Peterki ter gospodu Radošu arsiču za varen prevoz Urbanovih 
in Evinih sošolcev in sošolk, da so se poslovili od našega Daneta. 
hvala lovski družini Moravče in rogistom ter planincem iz Mo-
ravč za spremstvo, sveče in besede tolažbe. Iskrena hvala gospodu 
župniku z Jezerskega za čutno opravljen pogrebni obred in vsem 

dobrim Danetovim prijateljem, sosedom in krajanom. 
vsem in vsakemu iskrena hvala.

Njegovi - Ida, otroka Eva in Urban
ter vsi ki smo ga imeli radi.

v SPOMIN

VOJKO LaVRiNc 
Bajdetov Vojko iz Križat

13. decembra je minilo žalostno leto od njegovega nenadnega odhoda v 
večnost.

hvala vsem, ki ga ohranjate v spominu, zanj molite, obiskujete njegov grob, 
mu prižigate sveče in nam nesebično pomagate.

Njegovi

Ob dnevih, ko vidiš le temo,
misel sliši tvoj smeh in tvoj glas,
pogled zaobjame sadove tvojih rok,
ki jih s trudom ohranjamo.
Zavedanje, da si del nas,
daje moč in ohranja smisel življenja,
ki ga bomo še prehodili do ponovnega snidenja.

                                                                                                                                                                  KRULC d.o.o. 
 
                                                                                                                                                                                                      
                                                                                                                                                                                             Servis in prodaja vozil 
                                                                                                                                                                            Cesta heroja Vasje 8 
                                                                                                                                                                                      1251 Moravče 
                                                                                                                                                            telefon: 01 723 11 43, 723 12 00 
                                                                                                                                                                            telefax: 01 723 10 84 
                                                                                                                                                                          www.nissan-krulc.com 

                                                                                                                                                                   email: nissan@nissan-krulc.com 
             
 
 
 
ZAPOSLIMO! 

KOMERCIALIST (m/ž)  
 
 
Iščemo sodelavca (m/ž) za delo na področju prodaje novih in rabljenih vozil 

 
POGOJI: 

 vesten in korekten odnos do strank in sodelavcev 

 zaželjene so izkušnje na enakem ali sorodnem delovnem področju 

 znanje pri delu z računalnikom (okolje Windows - Word, Excel, Internet  

                 Explorer, E-mail 

 vozniški izpit B kategorije  

 kandidat naj ima vsaj V. stopnjo izobrazbe ekonomske ali druge ustrezne   

                smeri 

 kandidata zaposlimo za nedoločen čas z 6 mesečno poskusno dobo 
 
Vašo ponudbo z življenjepisom in dokazili o izpolnjevanju pogojev pričakujemo na 
naslov:  
 
Krulc d.o.o. 
Servis in prodaja vozil 
Cesta heroja Vasje 008 
1251 Moravče 
 
ali na nissan@nissan-krulc.com 
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Vašo ponudbo z življenjepisom in dokazili o 
izpolnjevanju pogojev pričakujemo na naslov: 

Krulc d.o.o.
Servis in prodaja vozil
Cesta heroja Vasje 008
1251 Moravče

ali na nissan@nissan-krulc.com

odgovor v tej številki. Odgovarjanje 
na pisma bralcev v isti številki kot se 
pismo objavi, bi bilo s strani članov 
uredniškega odbora nekorektno. Toda 
ker bralka to izrecno zahteva, ji bomo 
ugodili.
Objavljeni podatki so bili seveda neu-
radni ter so se nanašali le na volišča 
v občini Moravče,kar je v glavi tabele 
jasno navedeno. Na teh voliščih pred-
časnih volitev ni bilo in tako tudi niso 
evidentirana. Naj podamo še pojasnilo 
upravne enote Domžale:
 » Evidence o številu volivcev iz po-
samezne občine, ki so volili na pred-
časnih volitvah ne vodimo, vodi pa se 

volilni imenik volivcev, ki so volili na 
predčasnih volitvah iz posameznega 
volilnega okraja. Občina Moravče 
sodi v 10. volilni okraj v 4. volilni eno-
ti. V ta volilni okraj sodi tudi občina 
Lukovica in del občine Domžale. Če 
bi hoteli ugotoviti število volivcev iz 
območja občine Moravče bi morali 
ročno prešteti te volivce. Torej, pred-
časno glasovanje je bilo omogočeno 
volivcem iz posameznega volilnega 
okraja in ne iz posamezne občine, 
volišče za predčasno glasovanje pa je 
bilo organizirano na sedežu Okrajne 
volilne komisije in ne na občini.«

Odg. urednik

19december 2008
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NOVOLETNA KRIŽANKA
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Oglasi

Novoletna križanka je 
nagradna
Rešitve pošljite v zaprti kuverti na naslov:
Občina Moravče
Trg svobode 4
1251 Moravče 

s pripisom »novoletna nagradna križanka«. 

Izmed prispelih in pravilno rešenih bomo 
izžrebali 12 nagrad, imena nagrajencev pa 
bomo objavili v januarski številki Novic iz 
Moravške doline.

2 enakovredni prvi nagradi, tj. po tri kosila, • 
prispevata gostilna Peterka, Drtija 22a in 
gostilna Frfrav, Krašce 1, in 

10 gledaliških  abonmajev (štiri preostale • 
predstave sezone 2008/09) prispeva občina 
Moravče .

Vsem strankam se zahvaljujem
 za iskreno zaupanje in v novem

 letu vam želim sreče, zdravja in uspeha.

051/210-256

Vse o Limbarski gori sedaj na 
novi spletni strani

Vse, ki spremljate zanimivosti o Limbarski gori in spre-
mljate dogodke, povezane z njo, obveščamo, da se nova 
spletna stran nahaja na: www.limbarskagora.com
Vse novosti bodo sedaj objavljene na tej novi strani, še 
vedno pa si lahko ogledate tudi staro spletno stran, do 
katere pa dostop vedno ni mogoč.
Veseli bomo novih prispevkov, ki so povezani z Limbar-
sko goro. Pošljete pa jih lahko na elektronski naslov: 
limbarskagora@gmail.com

Vabljeni k sodelovanju! 

www.moravce. si

21december 2008



Oglasi

www.moravce. si

Vabilo!

Dramska skupina KUD Vrhpolje
k sodelovanju vabi vse ljudi,

ki bi želeli sodelovati pri naših skupnih 
projektih.

Najbolj si želimo igralcev, da se nam 
pridružijo,

ki imajo voljo in čas, ki imajo željo, da z 
nami ustvarijo novo igro,

ki bo v veselje nam in našim gledalcem, 
obiskovalcem predstav.

Vsi,  ki se počutite nagovorjeni in bi 
postali naši člani, 

pokličite Natalijo Brodar 
mentorico dramske skupine 

na tel.št. 040/350-530 . 

Vabljeni!

Društvo izgnancev Domžale

V A B I L O

Vabimo vse naše člane in članice ter sorodnike 
ter prijatelje na občni zbor, združen s prijetnim 

tradicionalnim novoletnim srečanjem 

v ponedeljek, 22. decembra 2008, ob 14. uri 
v GOSTIŠČU KOVAČ na Količevem.

Občni zbor bo priložnost za plačilo članarine, 
Vestnika ter letos posebnega prispevka za organ-
izacijo in izvedbo evropskega kongresa izgnancev 
in beguncev, predvsem pa bo priložnost za pri-
jetno druženje ter najboljše želje za leto 2009.

Srečno, zdravo in uspešno 2009 
ter prijetne praznike!

Dobrodošli!

22 Novice iz Moravške doline
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Hvaležni smo Vam, da smo tudi z Vašo pomočjo 
utrli pot naših uspehov in Vam obenem želimo, 

da Vam prihajajoči praznični dnevi minejo v 
prijetnem vzdušju med ljudmi, ki jih imate radi. 

 
Vsem želimo lepe praznike ter 
srečno, zdravo in uspešno leto 

2009 

Polno miru in topline vam 
želimo v teh prazničnih dneh,
pa da bi se vse noči leta ki pri-

haja, spokojne, polne svetlih zvezd,
v veselo jutro spremenile.
Naj nas tudi v letu 2009 povezujejo
lepe misli in iskrene želje, da skupaj 
obogatimo naš vsakdan.

PLANINSKO DRUŠTVO MORAVČE

Datum občnega zbora bo objavljen kasneje!

Še malo in tudi leto 2008 bo preteklost!
 Nasulo nam je vsega po malem: lepe stvari 

smo si dobro zapomnili, slabe vztrajno potiskamo 
v pozabo  in hkrati upamo, da se  čez čas 

pokažejo v čisto drugi luči.
Za leto, ki prihaja, vam želimo, 

da bi vse stvari videli »s sončne« strani.
 Če Vam kdaj to ne 
bo uspelo, zaprite oči 
in poglejte s srcem.

Lep in miren Božič ter 
vesel prihod novega, 

uspešnega leta!

Turistično društvo 
Moravče

VSEM OBČANKAM 

IN OBČANOM 

OBČINE MORAVČE 

ŽELIMO VESEL BOŽIČ 

IN SREČNO NOVO 

LETO 2009
OO Rdečega križa Moravče

V prihajajočem letu želimo 
vsem občankam in občanom 
veliko zdravja, zadovoljstva 
in osebne sreče ter vesele 
božične in novoletne praznike! 
Vsem občankam in občanom 
čestitamo ob dnevu samostojnosti!

Občinska organizacija 
Zveze borcev za vrednote NOB Moravče

23december 2008



Oglasi

Trgovine

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10, 1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

Franšizne trgovine Mercator

Srečen in lep Božič, ter 

zdravja in osebnega 

zadovoljstva v 

prihajajočem letu 2009! 

Vam želi 

kolektiv SPINA

Vsem občanom 
želimo 
srečno 

2009 in se 
priporočamo!

srečNo 2009

Slamnikarska 1a, 1230 Domžale
pri stanovanjskem objektu KRIZANT (bivši Toko) 

oz. za kitajsko restavracijo v Domžalah

 Prijave sprejemamo na:
 031/209-501 

Tečaj CPP 12.01.2009, naslednjič med 
zimskimi počitnicami 23.02.2009

VARNO VOŽNJO V LETU 2009

KMETIJA TIČ .- Pr´ Matčk, 
Serjuče 8, Moravče
Prodajamo jabolka za ozimnico in kis,
po naročilu mošt ter jabolka za predelavo.
Kontakt. 051/339-971

Želimo vesel Božič 
in srečno 2009

SREČNO 2009

Nebo je polno 
zvezdic, 
ujemite jih.
Naj vam prinesejo 
srečo, zdravje in 
veselje,
to so NAŠE ŽELJE.

Delovni čas:
PONEDELJEK IN ČETRTEK : 7°° - 13°°
TOREK,SREDA IN PETEK : 13°° -  19°°
SOBOTA: 7°° -  12°°
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